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Beretning for året 2024. 

 
År 2024 er gået uden de store udfordringer dog er der sket en del. 

Vi har fået ordnet murværket og taget på vandværket og fået ny affugter sat op. 

Vi har fået udskiftet alle vandmålerne til digital aflæsning, med app og net - mail tilgang til bruger og ejerne af 

ejendommene og vandværket. Vi har desværre lidt udfordringer med data modtagelsen og det skyldes at vores data her 

kommer via. ”Telia” og vi skal for at løse dette sætte signalforstærkere på målerbrøndene der, hvor signalet det er værst 

først og så vil der løbende komme på alle. 

Her har vi haft et par sager, hvor vi meget hurtigere kunne finde løsningen for hvornår det større vandforbrug er startet. 

 

Vi har fra d. 1/1 2024 til 1/1 2025 udpumpet 12459 m3 vand til 138 forbruger. Det er godt 1000m3. mindre end sidste 

år. Dermed vil jeg lige minde jer på at vi har fået nyt Takstblad. 

 

Vandet opfylder alle krav i loven om drikkevand, der er heller ikke fundet spor af pesticider eller PFAS stoffer, så det er 

godt vi ikke har de problemer endnu. Men det kan hurtigt komme. 

 

Der har været miljø tilsyn fra Slagelse Kommune i år og de havde ikke noget, som vi skulle udbedre. 

 

Vandværket vil stadig gerne opfordre jer til at kigge til målerbrønden en gang imellem så de er synlige (ved lednings 

arbejde skal Vi kunne komme til med de nødvendige maskiner.  

 

I det kommende år, vil der blive repareret en stophane i vejen på Østervej ved busstoppestedet og det kan give trafikken 

nogle udfordringer under denne periode. 

 

På Niels Jensensvej har vi nogle stik lednings stoppehaner der ligger under jorden og dem begynder vi at få gjort 

synlige løbende.  

 

BNBO - aftalerne (er næsten i hus nu, hvor jeg sidder og skriver denne beretning).  

 

                                                           

P.B.V. 

Anders Jørgensen. 
 


